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Abstract (en)
[origin: US4444032A] A device for the unlocking and locking of doors has a pneumatic blocking device (41) by which, in a third switch position of
a main lock (1), all secondary door locks (3) in addition to the main door lock (1) are blocked in such a manner that they cannot be opened either
from the inside or from the outside and thus can now be opened only by a main key (8) for the main lock (1). A 3/2-way valve (30) for controlling
the setting members (35) of the secondary door locks (3) and the blocking device (41) is so developed that it is movable into its one position by an
electric setting device (29) and into the other by a pneumatic setting device (37). The pneumatic setting device (37) is controlled by the alternating
pressure which is produced by the pump (21) which is so switched and controlled that each time that it starts up it definitely alternately supplies
vacuum or pressure.

Abstract (de)
Die Einrichtung besitzt eine pneumatische Sperreinrichtung (41), durch die in einer dritten Schaltstellung eines Hauptschlosses (1) zusätzlich
zum Haupttürschloß (1) auch alle Nebenturschlösser (3) derart gesperrt sind, daß sie weder von innen noch von außen und damit nur noch mit
einem Hauptschlüssel (8) vom Hauptschloß (1) aus geöffnet werden können. Ein 3/2-Wegeventil (30) zur Steuerung des Stellglieds (35) des
Nebentürschlosses (3) und der Sperreinrichtung (41) ist so gestaltet, daß es in eine Stellung durch eine elektrische Stelleinrichtung (29), in
die andere jedoch durch eine pneumatische Stelleinrichtung (37) bewegbar ist. Die pneumatische Stelleinrichtung (37) wird vom wechselnden
Druck gesteuert, welcher mit der Pumpe (21) erzeugt wird, die so geschaltet und gesteuert ist, daß sie zwangsläufig wechselnd mit jedem Anlauf
Unterdruck oder Überdruck liefert.
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